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Luisteren, kennis delen en advies vragen

Clubs ontmoeten 
elkaar tijdens een 
rondetafelgesprek
Waarom zelf altijd het wiel proberen uit te vinden, als je als vereniging ook 
kunt leren van anderen? In het zuiden staken zeven clubs op initiatief van 
de KNGU de koppen bij elkaar tijdens een rondetafelgesprek. De insteek: 
luisteren, kennis delen en advies vragen.

DOOR: YARA HOOGLUGT

“We merken bijvoorbeeld al een tijdje dat de 

structuur van het wedstrijdsysteem wat uitdagingen 

met zich meebrengt”, vertelt Dynamo-Roosen-

daal-voorzitter Erwin Ornek. “We zijn regelmatig veel 

reistijd kwijt. Daardoor zien we dat het, zeker voor 

de kleinere clubs, wat moeilijker te organiseren is. 

Er komen meer kosten bij kijken en bovendien is het 

soms lastiger om juryleden te regelen.” Toen Ornek 

een uitnodiging kreeg voor een rondetafelgesprek, 

op initiatief van Corinne van de Griendt, account-

manager bij de KNGU, ging hij daar dus ook graag 

op in. Het biedt de gelegenheid om over zaken als 

bijvoorbeeld het wedstrijdsysteem te overleggen met 

de bond én met andere clubs. “Omdat we op deze 

manier de kans krijgen een kort lijntje te onderhou-

den met de KNGU, maken we van die gelegenheid 

graag gebruik. Als we dingen voor elkaar willen 

krijgen, is het belangrijk dat we onze stem laten 

horen. Dat we met de KNGU, en met andere clubs, 

delen hoe wij alles beleven.”

Clubs bepalen agenda
Dat is ook precies wat Van de Griendt met haar initi-

atief voor ogen had: kennismaken, te weten komen 

wat er speelt, als KNGU zichtbaar zijn en een duur-

zame relatie opbouwen met clubs. “En het mooie 

Vaak helpt het om 
even te horen dat een buur-
vereniging tegen dezelfde 
uitdagingen aan loopt als jij”
ERWIN ORNEK (VOORZITTER DYNAMO-ROOSENDAAL)



van een rondetafelgesprek is dat clubs ook nog eens 

onderling met elkaar in gesprek kunnen”, vertelt ze. 

De eerste ‘editie’, die plaatsvond in het Zeeuwse dorp 

Kapelle, was wat haar betreft een succes. Veertien 

deelnemers namens zeven clubs op maximaal dertig 

minuten rijden van Kapelle waren aanwezig. “Het 

belangrijkste van dit concept is dat we de clubs zelf 

de agenda laten bepalen. In Kapelle resulteerde dat 

in een heel divers programma. We hebben het gehad 

over het tekort aan juryleden, de structuur van de 

KNGU en opleidingen, maar ook over uitdagingen op 

het gebied van accommodatie en over de manier van 

communicatie en samenwerking met de gemeente.”

Onderling samenwerken
Van de Griendt omschrijft zichzelf en de KNGU op 

zo’n avond als verbinder en doorverwijzer. “Met 

name bij sportgenerieke zaken, zoals opleidingen, 

subsidies of workshops, kunnen wij heel goed 

verwijzen naar andere organisaties of de juiste 

afdelingen binnen de gemeente. Dat is prettig voor 

clubs, omdat toch vaak blijkt dat ze niet weten waar 

ze moeten zijn.” Vaak helpt het ook om even te horen 

dat een buurvereniging tegen precies dezelfde uitda-

gingen aan loopt als jij, zag Van de Griendt in Kapelle. 

“Daarom zou bijvoorbeeld een buddysysteem 

wellicht op termijn een mooie optie zijn: grotere 

clubs die kleinere clubs op sleeptouw nemen, zodat 

zij zelf het wiel niet hoeven uit te vinden.” Dynamo- 

Roosendaal is een van de grotere clubs van de regio 

en neemt al langere tijd een voortrekkersrol op zich. 

“Dat is belangrijk om de sport intact te houden, dus 

erg prettig dat dat vergemakkelijkt wordt door elkaar 

te ontmoeten tijdens een rondetafelgesprek.”

In het voorjaar weer
Om ook het onderlinge contact buiten de kaders van 

de rondetafelgesprekken voort te zetten, is er een 

Whatsappgroep in het leven geroepen. Daarnaast 

hebben de afgevaardigden van de clubs afscheid 

genomen met huiswerk op zak, vertelt Van de 

Griendt. “De opdracht: zoek uit wat je nodig hebt, op 

welke vlakken je de samenwerking kunt opzoeken 

met anderen. In het voorjaar komen we weer bij 

elkaar om de vorderingen te bespreken. Verandering 

gaat natuurlijk niet van vandaag op morgen, maar we 

zetten op deze manier wel wat in gang.” z
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Op deze manier 
krijgen we de kans een kort 
lijntje te onderhouden met de 
KNGU”
ERWIN ORNEK (VOORZITTER DYNAMO-ROOSENDAAL)

DE ACCOUNTMANAGERS VAN DE KNGU,  
MET RECHTS CORINNE VAN DE GRIENDT.




